



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

5th September, 2020

Allocation of lockers at the Bowls Storeroom

Dear Bowlers,

A total of 96 number of lockers (each locker is available to accommodate 4 bowls and the charge is HK\$10 per month) will be allocated to bowlers by means of draw lots. Bowlers who have previously registered for rent of lockers are scheduled to take their draws in the Office between Wednesday, 9 September 2020 and Wednesday, 30 September 2020.

The monthly charge of a locker will be counted for a whole month from the date when the locker key be taken away from the Office. However, if a bowler who wants to save for the monthly charge in September after allocation, he/she can postpone to collect the locker key on 1st October, 2020 so that the monthly charge will be started from October, 2020.

If a bowler is not available to take the draw within the foregoing specified period of time or bowlers are not in favour of their positions of lockers being allocated, they will have another chance to draw for the unallocated lockers in due course.



Carmon KWAN
Assistant Manager

滾球房儲物櫃分配

各位草地滾球員：

本會現有 96 個儲物櫃（儲物櫃每月收費港幣 10 元，每個櫃可容納 4 個草滾球）將會以抽籤形式分配給草地滾球員租用。已登記租借儲物櫃的草地滾球員請由 2020 年 9 月 9 日星期三至 2020 年 9 月 30 日星期三到寫字樓抽籤。

儲物櫃的月費計算方法是由球員從寫字樓領取鎖匙之日起計收取該月份的整個月費港幣 10 元。若球員在分配儲物櫃後需要在 9 月份節省當月費用，他/她可選擇於 2020 年 10 月 1 日到寫字樓領取儲物櫃鎖匙，月費便從 2020 年 10 月份開始計算。

如果球員在上述指定的時間內未能抽空到寫字樓抽籤，或者球員抽籤後對分配的儲物櫃的位置不滿意，在適當時間內，他們會被安排另次輪抽籤抽選取未經分配的儲物櫃。

多謝垂注。



關小平
助理經理
2020 年 9 月 5 日